

- 砵崙華人基督教宣道會

7435 SE Foster Rd, Portland, OR 97206

誠徵傳道/門訓牧師

主要責任：

- 1、向本地社區傳福音
- 2、門徒訓練
- 3、關顧會友
- 4、教導和講道

申請資格：

- 1、教育 - 於北美認可的福音派神學院碩士或以上畢業
- 2、事奉經歷 - 熟悉美國亞裔文化和在美國有兩年或以上全時間牧會經驗
- 3、信仰宣言 - 認同並完全遵從砵崙華人基督教宣道會的信仰宣言、會章和附則
- 4、語言技能 - 通曉粵語和英語。能操流利華語更佳
- 5、團隊精神 - 向主任牧師負責，與教牧同工和教會領袖一同和諧事奉。

申請手續：

合資格和有意者請將問題和履歷用電郵傳給甄新強長老。

電郵地址: search@pccma.org

電話：503-730-2860

- **Portland Chinese C&MA Church**

7435 SE Foster Rd, Portland, OR 97206

Outreach/Discipleship Pastor Position

Emphases:

1. Outreaching the community with the Gospel
2. Discipleship training
3. Caring for the church membership
4. Teaching and preaching

Qualifications:

1. Education – Completed Master level accredited evangelical seminary degree in North America or higher

2. Experiences – Understands Asian-American culture and have two years or more fulltime pastoral experience in the U.S.
3. Statement of Faith – Align with and totally supports the Statement of Faith, Constitution and Bylaws of PCCMA
4. Language Skills – Fluent in Cantonese and English (with fluency in Mandarin is an asset)
5. Team Player – Report to the senior pastor and harmoniously work with the pastoral staff and lay church leaders.

Application Procedure:

Interested and qualified individuals should send questions and/or resumes by email to:

Elder Mike Yan

Email Address: search@pccma.org

Tel: 503-730-2860
